
Referat	fra	styremøtet	6.	mars	2024.		

	

Tilstede:	Atle,	Øyvind,	Roar,	Ernst	Arne,	og	Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Asfalt		 Vi	bør	asfaltere	hele	eller	deler	av	Vestsideveien	fra	

Morilden	og	bort	til	Pumpestasjonen	ved	
Mathisodden,	den	er	i	dårlig	forfatning.	I	tillegg	må	
veien	utbedres	fra	Bryggeveien	og	bort	mot	
Sydvesten,	her	må	grøften	og	drensrør	utbedres	og	
veien	asfalteres.		Ernst	Arne	har	hentet	inn	pris	og	
Atle	jobber	med	å	få	til	en	avtale	med	kommunen	evt.		

Ernst	Arne	
og	Atle	

Bryggeveien	mot	
Sydvesten	

Veien	er	i	svært	dårlig	stand,	noe	er	utbedret,	men	
den	er	fortsatt	i	svært	dårlig	stand.	Ernst	Arne	snakker	
med	Bruserud	om	han	kan	utbedre	det	som	må	
utbedres	når	slik	at	veien	blir	trygg	hele	veien.		

Ernst	Arne		

Regnskap	og	budsjett	 Vi	foreslår	å	sette	av	400	000	oppgradering	av	vei	f	 Styret/Tone	
Stolpe	og	basketkurv		 Vi	bytter	stolper	når	vi	får	tak	noen	som	egner	seg.	Da	

er	det	også	fornuftig	å	bytte	lampene	på	banen	ved	
Skøytebrygga.		

Ernst	Arne	

Neste	møte	 Tirsdag	16.	april	kl	1900	hos	Lena	 	
	

Ref.	Lena	

	

	


